

Title (en)

FOIL WRAPPING MACHINE FOR PALLET PACKAGES AND SIMILAR.

Title (de)

FOLIENEINSCHLAGMASCHINE FÜR PALETTENPACKUNGEN U.DGL.

Title (fr)

MACHINE POUR ENVELOPPER AVEC DES FEUILLES LES PAQUETS SUR PALETTES, ET OBJETS SIMILAIRES.

Publication

**EP 0192752 A1 19860903 (DE)**

Application

**EP 85904612 A 19850827**

Priority

DE 3433442 A 19840912

Abstract (en)

[origin: DE3433442C1] A foil wrapping machine serves to wrap a pallet package (1) or a similar object with foil from a web (2). A vertical support column (3) is equipped with a vertical lifting carriage (13) which, by means of a lifting drive (15) can be moved vertically. The lifting carriage (13) carries a slide guide ring (21), on which a drivable wrapping slide (25) can move. A foil supply roll (28) is supported in the wrapping slide (25). The slide guide ring (21) can be oriented back and forth between at least two working positions, so that during the wrapping of a pallet package (1) the next pallet package to be wrapped can already be prepared.

Abstract (fr)

Machine servant à envelopper avec une feuille continue d'emballage (2) des paquets (1) présentés sur palettes et objets similaires. Une colonne de support vertical (3) est munie d'un chariot de levage vertical (13) qui, à l'aide d'un entraînement de levage (15), est mû dans le sens vertical. Le chariot de levage (13) comporte un anneau de guidage du chariot (21), sur lequel peuvent se déplacer un chariot d'emballage (23). Un rouleau de feuille d'emballage (28) est maintenu dans le chariot d'emballage (25). L'anneau de guidage du chariot (21) peut s'orienter en avant et en arrière entre au moins deux positions de travail, de sorte que, pendant l'emballage de la palette (1), la palette suivante peut déjà être préparée.

IPC 1-7

**B65B 11/02**

IPC 8 full level

**B65B 11/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65B 11/025** (2013.01); **B65B 2210/16** (2013.01); **B65B 2210/18** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8601783A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

**DE 3433442 C1 19851212**; EP 0192752 A1 19860903; WO 8601783 A1 19860327

DOCDB simple family (application)

**DE 3433442 A 19840912**; EP 8500435 W 19850827; EP 85904612 A 19850827